
 

 
 

  
 

编号：KHPHS.01-4/4/1(15) 

        日期 ：29.04.2023 

 

 

致：全体教职员、学生及家长 

 

恢复校园佩戴口罩措施 
 
随着奥密克戎 (Omicron) 亚型变异毒株 XBB.1.16 (Arcturus) 病例在我国传播，本校 

依循卫生部及教育部建议，自 02.05.2023 (星期二) 起，所有师生、家长、访客、 

厂商需佩戴口罩进入校园。  

 

2. 体育课、动态联课可视情况摘下口罩进行活动，活动结束即刻戴上口罩。 

 

3. 教职员工、学生若出现发烧、急性呼吸道感染、身体不适等症状，应尽速就医， 

依医生指示在家休息。 

 

4. 住校生周末返宿前，需进行 RTK 唾液检测，依照宿舍管理方式呈交检测结果。 

 

促请全体师生保持勤洗手、勿群聚等习惯，共同维持一个安全与健康的校园环境。 

 

 

谨此通知，谢谢。 

 

 

 

 

 

巴生光华独中  启 



 

 
 

 

 

      Ref ：KHPHS.01-4/4/1(15)  

                     Date：29.04.2023 

 

 

To: Teachers and Staff / Students / Parents / Guardian 

 

Resuming Mask-wearing on Campus 
 

With the spread of Omicron subtype variant strain XBB.1.16 (Arcturus) cases have been 

spreading in the country, based on the SOPs released by the  Ministry  of  Health and the 

Ministry of Education, starting from 02.05.2023 (Tuesday), all teachers, students, parents, 

visitors, suppliers are required to wear masks to enter the school campus. 

 

2.  Masks  can  be  taken  off  during  P.E. lessons  and  Co-curriculum  time  if  excessive 

movements are involved. However, masks shoukd be worn immediately  after the activities. 

 

3.  If teachers and staff,  students have symptoms such as fever, acute respiratory infection, or 

physical discomfort, they should seek medical attention as soon as possible. 

 

4.  Hostel students need to do RTK saliva test before returning to the dormitory on weekends, 

and submit the test results accordingly to the dormitory management. 

 

All teachers and students are urged to maintain the habit of washing hands frequently and not 

gathering together to maintain a safe and healthy campus environment. 

 

 

 

Thank you. 

 

 

 

Kwang Hua Private High School 

 

 

 


